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ACTA NÚM.5 
EL DIA 27 D´ABRIL DE 2023. 

1A CONVOCATÒRIA 
 
 
A la molt Lleial Ciutat d’Olot el dia 27 d´abril de 2023 a les 10 del matí, es reuneix al 
Saló de Sessions d’aquesta casa consistorial el Ple de l’Ajuntament sota la presidència 
del Sr. JOSEP BERGA I VAYREDA, amb objecte  de celebrar sessió extraordiària, 
pública i  de primera convocatòria  que correspon al dia d’avui. 
 
Hi assisteixen els regidors,  Srs./es : Estanis Vayreda i Puigvert (JxCAT), 
Montserrat Torras i Surroca (JxCAT), Immaculada Muñoz i Díaz (JxCAT), Jordi 
Güell i Güell (JxCAT), Mª Assumpció Camps i Bosch (JxCAT), Agustí Arbós i 
Torrent (JxCAT), Aniol Sellabona i Aguilera (JxCAT), Gemma Canalias i Rafel 
(JxCAT), Lluc Charles Flaqué (JxCAT), Josep Quintana i Caralt (ERC), Laila El 
Gamouchi i Darras (ERC), Josep Guix i Feixas (PSC), Jaume Mir i Bagó (PSC), 
Marina Alegre i Martínez (PSC), Adriana Roca i Collell (CUP) i Jordi Gasulla i 
Flavià (CUP). 
 
Hi assisteix l’interventor,  Sr. Jordi Salvador Culí. 
 
Actua com a secretària, la Secretària General, Sra. M. Glòria Gou Clavera. 
 
 

1.1. - PROPOSTES PLE DELS INFANTS 27/04/23 
 
Núm. de referència : X2023038396     
Núm. expedient: SG052023000007 

 
Vist l’expedient administratiu i antecedents corresponents, el president de la Comissió 
informativa del Ple, proposa al Ple l’adopció dels següents acords: 
 
Proposta 1. Piscina municipal coberta. 

Volem preguntar quan la tindrem coberta? 

 

Proposta 2. Arreglar el Parc Miquel Martí i Pol 
 
Què en sabem? 
Al Parc Miquel Marí Pol, les instal·lacions són molt velles, sempre està brut. La pista 
de futbol té les porteries trencades. Al estar al costat del riu i la carretera les pilotes 
cauen al riu o bé a la carretera i és molt perillós. És un parc molt mal cuidat. 
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Què proposem? 
Posar una xarxa a tot el perímetre de la pista. Així no cauran el riu ni a la carretera. 
Posar xarxes a les porteries. Posar un terra tou a la mini-pista del darrere les 
porteries, podem fer-hi un petit saltin (com al parc del Firal).  Cal repintar les línies 
del terra. Podem fer un parc de calistenia a la part de herba del costat, prop de 
l’escultura. També hi podem posar una taula de tenis-taula. Els gronxadors de dalt, 
caldria renovar-los i pintar-los. 
 
Què aconseguiríem amb això? 
El parc quedaría més bonic, hi aniria més gent. Estaria més ben cuidat i no seria tant 
perillós quan les pilotes es perden. 

 

Proposta 3 .Pavellons d'Esport: el bar que vengui productes naturals esportius. 

Què en sabem? 
El bar dels pavellons d’esport no venen coses saludables i naturals. 
 
Què proposem? 
Que hi hagi menjar més saludable al bar: fruits secs, fruita, xocolata negre, sucs 
naturals, iogurts sense sucre, barretes energètiques naturals, gelats de la Fageda, 
cereals sense sucre, batuts de fruita, sucs verds, te... 
 
Què aconseguiríem amb això? 
Que els visitants mengin sa i els esportistes tinguin energia per anar a jugar 
 

Proposta 4. La setmana del joc net a l’esport  

Què en sabem? 

Ens enfadem quan juguem per tonteries. La gent es baralla quan mira un partit. Per 
tant no volem violència a l’esport. 

 

Què proposem? 

La setmana del joc net a l’esport. Fer un minut de silenci abans de cada partit. Si 
durant el partit hi ha una baralla o insults es farà una expulsió. 
Què aconseguiríem amb això? 
No volem violència a l’esport. 

Proposta 5. Formació d'àrbitres femenines. 

Què en sabem? 

No hi ha dones àrbitres. 

 
Què proposem? 
Fer formació d’àrbitres femenines i que puguin treballar. 
 
Què aconseguiríem amb això? 
Que les dones àrbitres puguin arbitrar lligues nacionals i internacionals. 
 

Proposta 6 .Minifarmacioles amb productes naturals pels clubs esportius. 

Què en sabem? 

Caldria una farmaciola amb productes naturals per curar. 
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Què proposem? 
Tenir una farmaciola amb productes naturals com aloe de vera, perles d’all, olis 
essencials, oli de calèndula, flors de bac, oli de cops, àrnica. També poden haver-hi 
infusions relaxants. 
 
Què aconseguiríem amb això? 
Estar més sans. 

 

 

Proposta 7. Bicicarril de Sant Roc a Bonavista. 

Què en sabem? 
Pot ser una bona eina perquè sinó travessem carreteres perilloses. 
 
Què proposem? 
Ajuntar el barri de St.Roc i Bonavista fins a Pequin. 
 
Què aconseguiríem amb això? 
No contaminar, no anar tant amb cotxe i no fer volta per anar a Bonavista. 

 

Proposta 8. Un bicing a Olot 

Què en sabem? 
A Olot no hi ha bicing. Els estudiants només paguen uns euros a l’any i poden anar- hi 
tot l’any. 
 
Què proposem? 
Un bicing per no anar tant amb cotxe. 
 
Què aconseguiríem amb això? 
No contaminar, no gastar diners amb gasolina, no ens robin les bicis. 
 

Proposta 9 .Skate park a l’extrem est d’Olot 

Què en sabem? 
Tenim 1 skate a la Solfa però no hi ha skate als altres barris de l’altra punta, Sant 
Miquel, Les Tries. 
 
Què proposem? 
Un skate park a l’altre extrem d’Olot perquè hi ha nens i nenes que no es poden 
desplaçar. 
 
Què aconseguiríem amb això? 
Que tothom hi pugui anar, que hi hagi més gent que hi va i es diverteixi més. 

 

Proposta 10. Al Parc Picasso posar-hi una instal·lació esportiva. 

Què en sabem? 
És un parc molt gran, té molt espai, no ha de ser només per nens petits. 
 
Què proposem? 
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Una pista que serveixi per fútbol i bàsquet. Estructures de parc per a nens i nenes una 
mica grans. El banc que hi ha canviar-lo de lloc i posar-lo davant aquests nous llocs 
per mirar. 
 
Què aconseguiríem amb això? 
Més diversió, més esports, més visitants. 

 

 

Proposta 11.Millorar la rampa d'accés a la pista d'Atletisme desde St.Roc. 

Què en sabem? 
És una baixada perillosa per les persones que van amb cadira de rodes, o amb 
crosses i quan plou es congela i rellisques perquè és molt inclinada. 
 
Què proposem? 
Millorar la rampa que no sigui tant inclinada, fent un revolt i canvi de sentit. 
 
Què aconseguiríem amb això? 
Que sigui accessible per tothom i per persones amb cadira de rodes. 
 

Proposta 12. Podríem posar cistelles de bàsquet al Parc de la Perla 

Què en sabem? 
No hi ha cistelles de bàsquet. Sabem que els veïns van demanar de treure-les però 
nosaltres voldríem jugar-hi. 
 
Què proposem? 
2 camps de bàsquet dividits per una línia 
 
Què aconseguiríem amb això? 
Més llocs per fer esport 

 

Proposta 13. Millorar la cistella de bàsquet de l'església de St.Roc per diversitat 

funcional. 

Què en sabem? 
El camp és de pedres, es pot reventar la pilota. La gent amb cadira de rodes no arriba 
a la cistella. I la cistella està molt malament. 
 
Què proposem? 
Una cistella amb xarxa, que es pugui abaixar i el terra pla. 
 
Què aconseguiríem amb això? 
Que hi vagin més nens i nenes i les pilotes no es rebentin i també hi podria jugar gent 
amb mobilitat reduïda. 

 

Proposta 14. Cartell al Parc del Firal per explicar les normes de comportament. 

Què en sabem? 
Els nens i joves fan empentes sobre el volcà. 
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Què proposem? 
Un cartell que digui que no facin empentes i que no hi facin graffits. 
 
Què aconseguiríem amb això? 
Que el parc millori. 

 

 

Proposta 15. Camp de futbol herba artificial a Sant Miquel. 

Què en sabem? 
És un camp dur, per arribar-hi hi ha un camí de fang. 
 
Què proposem? 
Un camí més fàcil per arribar-hi.  Un camp de futbol 7 de gespa artificial. 
 
Què aconseguiríem amb això? 
Que els veïns de St. Miquel tinguin un camp d’herba artificial a prop. 
 

Proposta 16. Camp de Criquet. 

Què en sabem? 
A Olot molta gent juga el criquet però no hi ha cap camp. 
 
Què proposem? 
Un camp de criquet, a St. Miquel (a la zona de pistes) o bé a Les Tries (Les Mates). 
Potser també el podem fer al Camp de l’Atlètic Olot. Si per mides no podem posar un 
camp de criquet oficial podem posar una catifa rígida plegable per a marcar el camp. 
 
Què aconseguiríem amb això? 
Un nou esport a Olot. 
 

Proposta 17. Préstec de material esportiu. 

Què en sabem? 
No hi ha enlloc que facin préstec de material esportiu. 
 
Què proposem? 
Un lloc per a fer préstec de material esportiu. Es pot fer als Pavellons d’Esport o també 
a botigues abandonades d’Olot. 
 
Què aconseguiríem amb això? 
La gent que necessiti material esportiu en tindrà. 
 

Proposta 18. Handball 

Què en sabem? 
A Olot no hi ha equip de Handball. És molt demanat. Podria entrenar a la pista 
“Montsita” del Pavelló d’Esports, que hi ha les línies pintades i porteries de handball. 
 
Què proposem? 
Fer un equip de Handball a Olot i poder jugar a una lliga. 
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Què aconseguiríem amb això? 
Un nou esport a Olot. 
 

 

 

 

 

Proposta 19. Centre d’esports per a persones amb diversitat funcional 

Què en sabem? 
Sabem que a Olot hi ha el Club Atletisme Garrotxa i només fan futbol i bàsquet però 
no hi ha altres esports. 
 
Què proposem? 
Un centre per a persones amb diversitat funcional on s’hi faran  més esports i 
competicions. 
 
Què aconseguiríem amb això? 
Que les persones amb diversitat funcional puguin fer esport, mantenir-se més estables 
i complir els seus desitjos. 
 

Proposta 20. Camp de mini golf. 

Què en sabem? 
El mini golf és un esport per a totes les edats i sense cap perill. A Olot no n’hi ha cap. 
 
Què proposem? 
Un camp de mini-golf amb servei de lloguer e pals i de pilotes. Es podria fer prop del 
Parc del B-Creck, també al Pla d’en Llacs on hi ha els pavellons o bé al Parc Nou que 
ja hi tenim gespa. 
 
Què aconseguiríem amb això? 
Tindrem un nou esport a Olot, no haurem de marxar d’Olot, com anar a Platja d’Aro. 

 

Proposta 21. Tir amb arc. 

Què en sabem? 
És un esport que li pot agradar a molta gent. 
 
Què proposem? 
Fer tir amb arc a l’aire lliure amb una diana. 
 
Què aconseguiríem amb això? 
Un nou esport, que vinguin turistes, fer competicions, aprendre de precisió i de 
punteria. 

 

Proposta 22. Pavelló firal amb més pistes per gimnàstica 

Què en sabem? 
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Hi ha molts nois i noies que volen fer gimnàstica, rítmica o artística, i no hi ha prou 
espai. 
 
Què proposem? 
pista per a cada club (Olot i Osona) i que no la haguem de compartir. Poder entrenar 
més dies i més hores. 
 
Què aconseguiríem amb això? 
Més gent s’animarà a fer gimnàstica com a esport i també hi haurà més nivell. 

 

 

Proposta 23. Pista de tennis municipal, pública per a tothom 

Què en sabem? 
No hi ha cap pista de tennis municipals. Les dues que hi ha són privades i s’ha de 
pagar. 
 
Què proposem? 
Una pista de tennis municipal per la zona de l’Aldi /Bon preu. També pot haver-hi 
opció de pàdel. Si no es trobés un espai caldria fer descomptes per entrar als 2 clubs 
privats. 
 
Què aconseguiríem amb això? 
Que qui vulgui jugar a tennis no hagi de pagar molts diners. 
 

 

Proposta 24. Mercat d'articles d'esport de 2a mà 
Què en sabem? 
Hi ha material d’esports que es fa petit i no es pot fer servir. Hi ha els mercats de 
segona mà. 
 
Què proposem? 
Fer un mercat de segona mà amb material d’esports, roba, complements etc. 
 
Què aconseguiríem amb això? 
Quan comences a fer un esport, no hauries de pagar tants diners perquè pots comprar 
el material aquí. També será una manera de donar feina i guanyar diners. 

 

 

Proposta 25. Centre d’esports per persones amb diversitat funcional on s'hi 

pugui jugar amb Nintendo 

Què en sabem? 
La gent amb diversitat funcional ha de poder practicar esports tot i que no es poden 
moure o no poden veure. 
 
Què proposem? 
Que hi ha ulleres de realitat virtual, que funcionen amb comandaments. Et col·loques 
sobre una plataforma i a la pantalla veus el que està passant i com jugues a l’esport 
que tu tries. 
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Què aconseguiríem amb això? 
Que les persones amb discapacitat puguin jugar a esports així com tothom. 
 

Proposta 26. Pam Track 

Què en sabem? 
A Olot no hi ha cap Pam Track. 
 
Què proposem? 
El posaríem al Parc de la Solfa o bé al Parc de les Mores o bé al barri de les Tries. 
 
Què aconseguiríem amb això? 
Que més gent vingui a Olot i que la gent es divertís amb aquest esport. 
 

Proposta 27. Una App amb tots els esports que es fan a Olot i localitzacions 

Què en sabem? 
Volem que la gent estigui informada i la manera d’avui és a través d’una App. 
 
Què proposem? 
Una App amb tots els esports que fan a Olot, situats a un mapa, amb informació de 
cada esport, horaris, materials, etc i que també hi pugui haver un joc, que es guanyin 
estrelles i que puguin tenir un premi, com entrades a una competició o a un 
equipament gratuït. 
 
Què aconseguiríem amb això? 
Més turisme a Olot, per tant més diners i la ciutat d’Olot milloraria. 
 

Proposta 28.Salting 

Què en sabem? 
A Olot no hi ha cap salting amb colxonetes. 
 
Què proposem? 
Un salting per a les edats de 8 a 14 anys. Hi poden entrar màxim 5 persones per 
colxoneta. 
 
Què aconseguiríem amb això? 
Un espai pels més joves, perquè tinguin un punt de diversió i també vinguin turistes. 
 

Proposta 29. Bolera 

Què en sabem? 
A Olot no hi ha cap bolera, per això en volem fer una. 
 
Què proposem? 
Una bolera de dues plantes. A dalt per jugar i aprendre a jugar bolos i poder fer 
campionats. A baix una zona per a botiga, menjar. Es podria fer en una fàbrica 
abandonada, que sigui de l’Ajuntament, i que ara mateix no s’hi faci res (per ex. Parc 
Miquel M.Pol). 
 
Què aconseguiríem amb això? 
Que la gent d’Olot no hagi de marxar a Girona o Vic per anar a la bolera i també vingui 
gent de fora. 
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Proposta 30. Parc d'aventures 

Què en sabem? 
A Olot no hi ha un parc d’aventures. Si volem anar-hi hem de desplaçar-nos amb 
cotxe. 
 
Què proposem? 
En algun parc infantil d’Olot posar-hi un parc d’aventures, com per exemple al Parc de 
les Mores, amb circuits i atraccions per nens i nenes més grans. Que pugui haver-hi 
alguna tirolina, un lloc per fer Parkur, escalada, un trampolí, un laberint. 
 
 
Què aconseguiríem amb això? 
Que la gent es diverteixi. Que vingui gent de fora. No contaminarem tant perquè no 
ens desplaçarem. 
 

Proposta 31. Pista de gel sintètic amb millores a les bandes 

Què en sabem? 
A Olot només hi ha la pista de gel per Nadal i és molt poc temps. 
 
Què proposem? 
Al pavelló firal fer-hi una pista de gel sintètica, com una extensió del pavelló. Serà una 
pista de metraquilat. Podrem posar-hi normativa, perquè tothom ho sàpiga fer servir. 
Podrem crear un equip de patinatge sobre gel. Podem patinar amb música. 
 
Què aconseguiríem amb això? 
Més turistes a Olot, apareixarà un nou esport i hi haurà més diversió. 
 
 
 
 
 
 
 
 
i no havent-hi més assumptes a tractar ni cap regidor que faci ús de la paraula, el 
president aixeca la sessió a dos quarts de dotze del migda i per constància del que s’hi 
ha tractat i dels acords presos, estenc acta que certifico amb la meva signatura 
 
 
VIST I PLAU 
L’ALCALDE 

LA SECRETÀRIA 

 


